
Zápis z 96. zasedání RKaM 
 
Datum: 21. listopadu 2019 od 17.00  
 
Místo: Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1)  
 
Přítomni: Bc. Miroslav Čermák; PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann; Vít 
Jurásek; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Mgr. Tomáš Ryza; MUDr. Josef Štorm  
 
Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jaromír Fix; vedoucí útvaru  
ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; ředitel KaM UK Ing. Mgr. Jiří  
Macoun; vedoucí útvaru stravovacích služeb KaM UK Josef Zajíc  
 
D. Emler zahájil zasedání RKaM, přivítal všechny přítomné a představil návrh 
programu.  
 
Usnesení č. 1:  
RKaM schvaluje program zasedání 21. listopadu 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
D. Emler dále navrhl schválit zápis z posledního zasedání. 
 
Usnesení č. 2:  
RKaM schvaluje zápis ze zasedání 15. října 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 

1) Směna pozemků v k.ú. Libeň 
 
J. Macoun informoval o vývoji již dříve projednávané směny pozemků přiléhajících 
ke koleji 17. listopadu. Vzhledem k návaznosti směny na aktuálně probíhající 
stavební práce v objektu a délce projednávání směn pozemků na MHMP navrhl 
souhlasit se směnou v předloženém znění a dále jednat s magistrátem s cílem 
vytvořit manipulační prostor okolo celého objektu UK. Po krátké diskusi se členové 
rady vyslovili pro následující usnesení. 
 
Usnesení č. 3: 



RKaM souhlasí se směnou pozemku parc. č. 493/28 za část pozemku parc. č. 438 
(obojí v k.ú. Praha Libeň), a zároveň vyzývá stavební odbor UK jednat s MHMP o 
dokončení budoucích uvažovaných směn pozemků tak, aby výhledově vznikl okolo 
celé stavby UK v Libni (ve správě FHS a KaM) manipulační prostor, což bylo cílem 
usnesení přijatého RKaM dne 17. září 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 

2) Finanční situace KaM 
 
J. Macoun sdělil, že KaM obdržely z RUK dříve projednávanou částku 48 milionů 
korun určenou na rekonstrukce v roce 2019. Z této sumy je dále potřeba převést 5 
milionů korun do investičního fondu. D. Emler dále navrhl přijmout usnesení s 
poděkováním všem, kdo se zúčastnili na řešení nastalé situace.  
 
Usnesení č. 4: 
RKaM souhlasí s převedením prostředků rozpočtu KaM ve výši 5 milionů korun z 
FPP KaM do FRIM KaM.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
Usnesení č. 5: 
RKaM děkuje rektorovi UK a všem zúčastněným fakultám a součástem UK za 
vstřícnou spolupráci při řešení finanční situace KaM UK.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
 

3) Projednání „Memoranda k možnosti mimosoudního řešení UKKaM-Linksoft“ a 
přijetí závazného stanoviska k předloženému materiálu.  

 
J. Macoun informoval o vývoji sporu se spol. Linksoft ohledně ubytovacího softwaru. 
Na doporučení externí právní kanceláře navrhl postupovat cestou mimosoudního 
řešení, které by mělo být rychlejší a efektivnější. Případný soud by obnášel vysoké 
soudní poplatky, dlouhé trvání a nejistý výsledek. Členové rady zdůraznili potřebu 



pravidelných konzultací s právním odborem RUK a naplnění role “řádného 
hospodáře”.  
 
Usnesení č. 6: 
RKaM vyjadřuje kladné stanovisko k memorandu o možnosti mimosoudního řešení 
sporu s Linksoft s.r.o. a doporučuje upřednostnit cestu mimosoudního narovnání 
před zahájením soudního řízení. 
Pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: M. Čermák 
Schváleno 
 

4) Různé 
 
J. Zajíc informoval o aktuální situaci v menze Právnická a vyjádřil se k některým 
požadavkům studentů. J. Macoun informoval, že KaM mají v plánu upravit prostor 
výdeje, aby se dala lépe směrovat fronta ve prospěch míst k sezení. Slíbil 
představení návrhu na příštím jednání KaM. T. Ryza navrhl, že by vedoucí J. Zajíc 
mohl dorazit na některé z prvních jednání AS PF UK v novém složení, projeví-li o to 
nově zvolení senátoři zájem. 
 
J. Zajíc informoval o záměru znovuotevřít menzu Voršilská již v lednu 2020, pokud 
nebudou problémy s kolaudací. 
 
Příští zasedání RKaM se koná dne 12. 12. 2019 v 17h. 
 
Zapsali: D. Emler, T. Ryza 
 


